
Uttalelse fra Arbeidsmiljøutvalget til budsjett 2010

Arbeidsmiljøutvalget tar budsjettet til orientering. Og ønsker å uttale følgende:

Rådmannen har pekt på områder som prioriteres i planperioden.

• Vinkling på områder med HMS perspektiv for leder, ansatt og brukere, synes 
arbeidsmiljøutvalget er positivt for Ørland kommune.

• Arbeidsmiljøutvalget er bekymret for den økonomiske utviklingen i Ørland kommune. 
Det er knapphet i ressurser som tilføres enhetene, og behovet fra enkelt(e) bruker(e)
blir større og mer sammensatt. 
Det kommer signaler fra servicetorget, helse, skole og barnehage om at det er stort 
arbeidspress på ansatte. Dette er utfordrende over tid. Det er viktig at man på tross av 
knappe ressurser tar ansattes signaler på alvor. Det må være fokus på forutsigbarhet og 
trygghet i arbeidssituasjon for den ansatte med et forebyggende perspektiv på 
sykefravær.

• Arbeidsmiljøutvalget bemerker at listen med områder som prioriteres ikke bør være 
ført i prioritert rekkefølge. HMS må prioriteres høyt når det kommer inn signaler på at 
ansatte i Ørland kommune er slitne.


